
Protokoll för bomöte den 23/4-08 

1. Mötet Öppnas 
Föreningens ordförande Lars-Olof Friberg halsar välkomna och förklarar mötet 
öppnat. 

2. Val av justeringsmän 
Till justeringsmän valdes Marie Gustafsson och Bo Lindstrand 

3. Ekonomisk rapport 
Helen Blixt-Rimberth gick igenom föreningens ekonomi, då vi inte mottagit bokslut 
från revisorn var där inte så mycket att tillägga mer än att ekonomin ar stabil. Vissa 
lån har blivit omskrivna då det ekonomiska laget tillåtit detta. Framtiden ser ljus ut då 
vi har en lägenhet ute till försäljning. 

4. Övriga frågor 
Vi diskuterade tak över balkongerna på firorna för att hålla nere underhållet som 
annars kan bli jobbigt med norrläge, 
Även skärmtak över dörrar på enplanshusen kom på diskussion. Föreningen ska aven 
hämta in offerter för ommålning av enplanshusen. Denna kommer att delas upp på två 
omgångar. En permanent lösning för våra trappor skall undersökas av styrelsen. 
Frågan om ett gemensamt soprum diskuterades, styrelsen ska vidare undersöka saken. 

5. Nya frågor. 
Ove Bornvall visade ett bildspel och gick igenom värme, vatten och 
ventilationssystemet. Då många boende saknar denna information i sina lägenheter 
kommer denna information att laggas på vår hemsida och efter önskemål delas ut i 
pappersformat till dem som så önskar. 

6. Mötet avslutas. 

Bo Lindstrand 

................................ 

Marie Gustafsson 

.............................. 

Lars-Olof Friberg 

.................................... 


